
证书编号：ISC-E-2024-2910

兹 证 明

河北孟洲防腐保温工程有限公司

统一社会信用代码：91130925MAD8LDKC3Y
注册地址：河北省沧州市孟村回族自治县宋庄子乡腾千路与京沪高速交叉口南 88米 邮编: 061400
经营地址：河北省沧州市孟村回族自治县宋庄子乡闫庄子村北腾千路与京沪高速交叉口南 88米 邮编: 061400

管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015标准要求
认证范围：

防腐保温管道及管件的制造，管件、法兰的加工（需资质许可的除外），
钢管的销售所涉及场所的相关环境管理活动

发证日期：2024年 06月 25日
换发日期：2025年 08月 07日
有效期至：2027年 06月 24日

环境管理体系认证证书



Registration No. ISC-E-2024-2910

This is to certify that

Hebei Mengzhou Antisepsis Insulation Engineering Co., Ltd.

The social credit code：91130925MAD8LDKC3Y

Registered Address: 88 meters south of the intersection of Tengqian Road and Beijing-Shanghai Expressway in

Songzhuangzi Township, Mengcun Hui Autonomous County, Cangzhou City, Hebei Province.

Audit Address: 88 meters south of the intersection of North Tengqian Road and Beijing-Shanghai Expressway in Yan

Zhuangzi Village, Songzhuangzi Township, Mengcun Hui Autonomous County, Cangzhou City, Hebei Province.

Which is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO 14001:2015

This certificate covers the following scope of

Manufacturing of anti-corrosion and thermal insulation pipes and fittings, processing of fittings and flanges
(except those requiring qualification permission), and related environmental management activities of places
involved in steel pipe sales.

Issue Date：2024-06-25

Change Date：2025-08-07

Expiration Date: 2027-06-24

Environmental Management System Certificate


